

Supplications for Relief ecard from

Sorrow & Distress



بسر الله الرحش الرحيم

(100 times) عُمَّا كَا عَلَا كَا الْحَالِ كَا الْحَالِ عَلَا الْحَالِ عَلَا الْحَالِ عَلَا الْحَالِ عَلَا الْح

There is no true deity except Allah [Al-Silsilah Al-Ṣaḥīḥah]

لَا حَوْلَ وَلَا قُوَّةَ إِلاَّ بِاللهِ

There is no power or might except with Allah [Al-Mustadrak lil Ḥakim]

إِنَّمَا ٓ اَشُكُوا بَثِّي وَحُزْنِيَ إِلَى اللَّهِ

I only complain of my suffering and my grief to Allah [Yusuf: 86]

لَا إِللهَ إِلَّا اَنْتَ سُبْحَانَكَ إِنِّ كُنْتُ مِنَ الظَّالِمِينَ

There is no true deity except You; exalted are You. Indeed, I have been of the wrongdoers.

[Al-Anbiya': 87]

اَللهُ اَللهُ مَ بِنِّى لَا اُشْرِكُ بِهِ شَيْئًا

Allah, Allah is my Lord, I do not associate anything with Him. [Sunan Abū Dawūd]

ٱللَّهُمَّ لِاَسَهُلَ اللَّمَا جَعَلْتَهُ سَهُلاً وَّ اَنْتَ تَجُعُلُ الْحَزُنَ سَهُلاً إِذَا شِئْتَ

O Allah, There is no ease except what You make easy, and You alone can turn a difficulty into an ease, when You please. [Sahīh Ibn Habbān]

لَا اِللهَ اِللهُ اللهُ الْعَظِيْمُ الْحَلِيْمُ لَا اِللهَ اِللهُ اللهُ مَبُ الْعَرْشِ الْعَظِيْمُ لَا اِللهَ اِللهُ اللهُ مَبُ السَّمْوْتِ وَمَبُّ الْاَمُضِ وَمَبُّ الْعَرْشِ الْكَرِيْمِ

There is no true deity except Allah, the Most Grand, the Ever Forbearing. There is no true deity except Allah, Lord of the magnificent throne. There is no true deity except Allah, Lord of the heavens, Lord of the earth and Lord of the noble throne. [Sahīh al-Bukhārī]



25th March 2012, 1st Jamadi al-Awwal 1433

AL-HUDA International Welfare Foundation

Islamabad: 7 A.K Brohi Road H-11/4 Islamabad Pakistan Ph:+92-51-4486125-9, +92-51-4486130-1

Karachi: 30-A Sindhi Muslim Cooperative Housing Society

Karachi Pakistan Ph: +92-21-34528547



www.alhudapk.com www.farhathashmi.com

